



To : All members of IPSA (HK)
From : IPSA (HK)
Issued Date : 29th December 2018

**Experience Sharing of Security and /Crises Management Concept-
Visit to CLP Castle Peak Power Station**

CLP Power has been serving Hong Kong for 115 years and supplies highly reliable electricity to cover 80% of Hong Kong's population. CLP Power operates a vertically integrated power supply business in Hong Kong, covering electricity generation, transmission and distribution, and marketing and customer services.

Its reliable supply is essential to the normal life of Hong Kong people. CLP makes every possible effort to ensure supply is not interrupted, with the support by its well-established Health, Security, Safety and Environment policies and structure.

IPSA (HK) coordinates with CLP for a visit to Castle Peak Power Station and share with our members on its experience in managing security, safety and crisis management followed by a tour to the facilities of the Station.

- Date:** Tuesday 15th January, 2019.
- Time:** 0845 hrs. Meet at G/F Main Entrance of CLP Shamshuipo Centre, 215 Fuk Wa St, SSPO
0850 hrs. Depart from Shamshuipo for Castle Peak Power Station in Tuen Mun
1235 hrs. . Arrive CLP Shamshuipo Centre from Castle Peak
- Venue:** Castle Peak Power Station, Tap Shek Kok, Tuen Mun
- Admittance:** For IPSA(HK) Members Only. IPSA(HK) Corporate Member can nominate 1 representative. No admittance fee.
- Insurance:** Insurance fee: HK\$80 per Participating Member
- Dress Code:** Smart Casual
- Reservations:** Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, email or fax back to IPSA (HK).
Deadline: on or before Friday 4th January, 2019.
- Remarks:** No camera or photo taking is allowed throughout the visit, except group photos at designated locations.



BOOKING SLIP

RE: Experience Sharing of Security and /Crises Management Concept- Visit to CLP/ Castle Peak Power Station

To: Administrative Support of IPSA(HK).

Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Email: info@ipsa.com.hk

I shall visit to CLP/ Castle Peak Power Station on 15th January, 2019.

My pay-in slip / transfer slip of HKD_____ (being total of ____ x HK\$80) to A/C No. 541-866836-001 of International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd with the Hong Kong Bank (HSBC) is attached.

Name of participant(s):

(Please give name in block letter and give IPSA Membership no. if available.).

Name: _____

Contact Person: _____

Membership No: _____

Daytime Tel: _____

Email or Fax: _____

Date: _____



致 : 各會員
由 : 國際專業保安協會(香港)
日期 : 2018年12月29日

**參觀中華電力 / 青山發電廠
安全、保安和危機管理經驗分享**

中華電力有限公司(中電)服務香港115年,為香港超過八成的人口提供高度穩定及可靠的電力服務。中電在香港經營縱向式電力供應綜合業務,涵蓋發電、輸配電和市場營銷及客戶服務。它的穩定、可靠電力供應與香港人的生活息息相關。中電在其完善的健康、安全、保安和環境政策和結構的支持下,竭盡全力確保運作和服務穩定。

國際專業保安協會(香港)與中電攜手協辦參觀青山發電廠,並將與我們的會員在參觀發電廠設施的同時分享其在管理安全、保安和危機管理方面的寶貴經驗。

日期: 2019年1月15日(星期二)

時間: 上午8時45分在中電深水埗中心地下大堂(215福華街)集合
上午8時50分離開深水埗出發往屯門青山發電廠
下午12時35分返回深水埗

地點: 屯門踏石角青山發電廠

費用: 只供國際專業保安協會(香港)會員參與,公司會員只可申請1名代表出席。
入場: 無需入場費
保險費用: 每位港幣\$80

衣著: 商務休閒服

報名: 請填妥以下表格及連同付款收據,以電郵或傳真交予本會。
截止報名日期: 2019年1月4日(星期五), 先到先得。

備註: 參觀期間,不可進行任何拍攝或錄影,於指定地點拍攝團體照除外。

✂

報名表格

參觀中華電力 / 青山發電廠 - 安全、保安和危機管理經驗分享

致: 國際專業保安協會(香港) - 行政支援

電話: 2205-0418 傳真: 2591-4309 電郵: info@ipsa.com.hk

我將於2019年1月15日參觀中華電力 / 青山發電廠, 合共: _____ x 港幣\$80, 並附上存款收據。

*** 請將款項直接存入本會於匯豐銀行帳戶

“International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd”, 帳戶號碼: 541-866836-001 ***

姓名: _____ 聯絡人: _____
會員編號: _____ 日間聯絡電話: _____
電郵或傳真: _____ 報名日期: _____